
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Piotra Kaletê
na 42. posiedzeniu Senatu

w dniu 22 paŸdziernika 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister pracy i polityki spo³ecznej Jolanty Fedak

Szanowna Pani Minister!
Z wielkim niepokojem przyj¹³em pojawiaj¹ce siê w ostatnim czasie w wielkopolskiej prasie informa-

cje dotycz¹ce dramatycznej sytuacji braku œrodków finansowych na wyp³atê zasi³ków rodzinnych, pie-
lêgnacyjnych i œwiadczeñ na Fundusz Alimentacyjny.

Jak wynika z moich informacji, paŸdziernik jest ostatnim miesi¹cem, w którym wyp³aty tych œwiad-
czeñ nie by³y zagro¿one. Szefowie instytucji pomocowych w Wielkopolsce, zajmuj¹cych siê wyp³at¹ po-
szczególnych zasi³ków, potwierdzaj¹ te wiadomoœci o zaistnia³ej sytuacji. Jak sami podkreœlaj¹,
w zwi¹zku z ciêciami bud¿etowymi w ich placówkach zabraknie œrodków finansowych na wyp³atê wy-
mienionych œwiadczeñ w listopadzie i w grudniu bie¿¹cego roku.

Jestem przekonany, ¿e jeœli dodatkowe pieni¹dze w wojewódzkiej kasie siê nie znajd¹, dla wielu ro-
dzin oznaczaæ to bêdzie dramat w zwi¹zku z nadchodz¹cymi œwiêtami. Nie muszê przypominaæ Pani Mi-
nister, ¿e wymienione œwiadczenia umo¿liwiaj¹ przezwyciê¿enie trudnych sytuacji ¿yciowych osobom,
które nie s¹ w stanie same ich pokonaæ. W obliczu zbli¿aj¹cego siê sezonu zimowego mój apel o podjêcie
stosownych dzia³añ w tym zakresie staje siê w pe³ni uzasadniony.

W zwi¹zku z zaistnia³¹ sytuacj¹ zwracam siê do Pani Minister z pytaniami:
1. Czy rzeczywiœcie nie zostan¹ wyp³acone œrodki na zasi³ki rodzinne, pielêgnacyjne i œwiadczenia na

Fundusz Alimentacyjny?
2. Jakie jest stanowisko Ministerstwa Pracy i Polityki Spo³ecznej w tej sprawie?

Z powa¿aniem
Piotr Kaleta




